
Na počátku byla nějaká podivná a rychlá světla,

co se promíchala mezi sebou a zorganizovala…



Dvě komety se srazily někde nad prostorem…



Nebo postavil náš svět nějaký bůh tak jak my stavíme domy?

A také v sedmi dnech…



V každém případě světlo zaplnilo 

svět a kde je světlo,

tam je i …..



Stín, který oživl a vydal se svou cestou. Vždycky je tam, kde je 

světlo. Vyskytují se vždy spolu…



Některé světlo se stalo posvátným, někdy až dokonce

hrozivě….



Jinde se zase okázale zbudované posvátno stalo cílem

komerce a obchodu…



A Stín se ve světě schoval jako býček, pohanský bůžek či jen

symbol…a už ani neví čeho…



Vždyť ve skutečnosti nezáleží na tom, jestli se člověk 

vyvinul z opice nebo jej někdo stvořil…



Hlavní je žít naplno,

tady a teď…



Umět nést za své rozhodování zodpovědnost…



Vybudovat si svůj vlastní vesmír a svět…



…a nepřemýšlet nad evolucí☺ !!!


